
Zápis z jednání školské, kulturní a sportovní komise ze dne 4.2.2019 

Účast: pp. Rychlá, Vasková, Pelikán, Kabourek, Wágnerová, Tytlová, Matoušková, Šmolík, 

            Ungrová, Polomský, Dudková, Petrtýl 

 

Omluveni: pp. Sobotka, Svobodová, Franta, Valešová, Špetková, Krtilová, Bergl 

 

 

1. Zhodnocení uplynulého období 

 

1.1.2019 Novoroční ohňostroj – kladné hodnocení, ponechání občerstvení – svařák 

 

Zpracování plánu akcí na rok 2019 dle návrhů členů komise – p.Vasková, p. Rychlá 

(plán akcí bude zveřejněn na webových stránkách města) 

P. Krtilová – dlouhodobá neschopnost – zastupuje p. Petrtýl  

 

2. Příprava na akce na únor a březen 

 

Jarní prázdniny 4.2.-8.2.2019 

 

14.2.2019 Akustický koncert Petr Blecha a hosté – klubovna DK  - od 18.00 hodin 

22.2.2019 Autorské čtení Jana Poncarová – klubovna DK – od 18.00 hodin 

(zjistit možnost dobrovolného vstupného na obě akce – koncert P. Blecha, autorské čtení Jana 

Poncarová) – dotazuje se p. Rychlá p. Sobotké 

 

10.2.2019 Maškarní rej pro děti v DK  -  od 15.00 hodin v sále DK 

12.2.2019 Vynášení basy s maškarami – v tělocvičně ZŠ – od 17.00 hodin 

 

9.3.2019 Masopustní průvod starým Hrádkem – org. SDH – od 13.00 hodin před 

hasičskou zbrojnicí 

 

Plán a organizační zajištění hudebních pátků v průběhu roku – trvá – p. Sobotka, 

Polomský 

 

Březen – zahájení nácviků na 20. ročník staročeských májů (každou sobotu) – p. Vasková, 

p. Šmolík 

hraje Hrádecká kapela, večer kapela z Vimperka 

P. Vasková informovala, že bude 10 kruhů – 80 tančících, 1 kruh dětský 

příspěvek na kroje z rozpočtu města 

 

 

3.Různé 

 

Přenášení informací a úkolů z jednání komise na Radu města průběžně – p. Sobotka 

 



31.8.2019  návrh na uspořádání koncertu v Lomu  „The Beatles Revival z Kladna + 

Karel Kahovec“ (v případě nepřízně počasí přesunout do kulturního domu), částečně podílet 

se na úhradě vstupného město (udělat poptávku – cenová nabídka) 

Úkol komise – vybrat filmy na léto 2019 v přírodním divadle – p. Sobotka, p. Polomský – 

zjistit nabídky 

 

Návrh p. Rychlá - promítání filmů v KD přes zimu 2019 – 2020 

                             - návrh na pořádání maturitních plesů v KD 

                             - návrh na pořádání tanečních  (vše v plánu kulturního referenta) 

Zjistit kapacitu kulturního domu – p. Rychlá 

 

Oprava dětských prvků na dětských hřištích (viz zápis z Rady z 9.1.2019) 

 

Od listopadu 2018 probíhá jednání se starostkou ohledně „workoutového hřiště“. 

- p. Rychlá, starostka, škola (zastoupena p. Póhl, p. Valešová) – vybírali cvičební prvky 

jednotlivých firem (276/18) 

Rada města schválila firmu TEWIKO, která vyřídí žádost o dotaci. 

Do konce února se musí požádat o dotaci, po té se dělá výběrové řízení. 

Hřiště bude v areálu školy (již plánováno v předchozím volebním období), pro děti od 140 cm 

P. Vasková požaduje oddělit pozemek od školní jídelny, vrátka zamykat v určitý čas v létě a 

v zimě. 

P. Šístek zajistí kontrolu stromů, ochrana stromů před kůrovcem v areálu školy. 

P. Rychlá, starostka, škola, komise vybírali prvky pro workoutové hřiště. 

 

Muzika – příprava p. Šmolík, p. Rychlá  

Návrh do rozpočtu – pořízení bicí soupravy a inventáře na r. 2020 v kalkulaci 30.000,- 

Kč, v případě přebytku z letošního roku zakoupit dříve – p. Sobotka, p. Rychlá 

P. Vasková informovala o návrhu přestavby půdních prostor v Domě dětí (prohlídka 

prostor se starostkou města) 

Rekonstrukce nástěnek – probíhá, doporučeno urychlit – p. Rychlá 

Návrh do rozpočtu na rok 2020 – pořízení opony + promítací plátno v KD 

Pro Radu města stav podsklepení v KD – zjistit p. Sobotka 

Zjistit, zda-li budou prováděny i nadále kontroly dětských hřišť (p. Branka,  

p. Valdhans)  

 

 

Zapsala dne: 6.2.2019     

Wágnerová Helena    

 

Ověřila: Květa Rychlá 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


